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Zápis č. 09 (144) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 7. 7. 2020 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin v zasedací místnosti G108.  

Přítomni:  Kočí, Sekanina, Lampa, Kolář, Černocký, Fučík, Smrčka, Ryšavý, M. Jaroš, 

Sedlák, Juráček, Mišáková, Kotoun (13) 

Omluveni:  - - - (0) 

Hosté:  Zemčík, Hajduk, Dytrych, Hanáček  

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Návrh č. 18/2020: Rozdělení finančních prostředků na rok 2020. 

4. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosty na zasedání AS FIT.  

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí informoval členy AS o výše uvedeném programu a nechal o něm hlasovat. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Všechny předložené návrhy byly zveřejněny na stránkách AS FIT 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

Vzhledem k tomu, že zápis č. 8 (143) z minulého zasedání dne 30. 6. 2020 byl zveřejněn v den 

konání tohoto zasedání, tak případné připomínky budou projednány na příštím zasedání AS.  

 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Ad 3) Návrh č. 18/2020: Rozdělení finančních prostředků na rok 2020.  

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu návrh č. 18/2020 „Rozdělení 

finančních prostředků na rok 2020“, který byl projednáván na minulém zasedání akademického 

senátu. V návrhu byly zjištěny součtové chyby včetně souvisejících položek, a proto bylo 

projednávání přerušeno. Na dnešním zasedání se bude pokračovat v projednávání upraveného 

návrhu. 

Dr. Kočí předal slovo panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, který prezentoval provedené opravy 

oproti předloženému návrhu na minulém zasedání:  

- Oprava v tabulce D3 – vypuštění položky – Náklady na administrativní a pomocný personál  

- Oprava v součtu v záložce globální rozpočet, kdy došlo k nezapočítání pole D61 

Nově je dofinancování k vyrovnanému hospodaření ve výši 7,494 mil. oproti původním 16,0 

tisícům. Dále došlo k přepočtu mezd na základě informací z AS VUT o novém mzdovém řádu, 

jehož platnost a účinnost se očekává od října 2020. Vysvětlení opravy v součtu je na záložce 

„vysvětlení“ u předloženého návrhu. 

Dr. Kočí předal slovo předsedovi EK Ing. Lampovi, který po opravě součtových chyb, nemá 

k předloženému návrhu připomínek a doporučuje návrh k případnému schválení AS.  

Dr. Kočí otevřel diskuzi. Otázky se týkaly výhledu čerpání provozního fondu, zejména zda je 

provozní fond čerpán na pokrytí mandatorních výdajů, což by při postupném poklesu zůstatku 

provozního fondu mohlo v budoucnu přinést problémy při sestavování rozpočtu. Podle 

vyjádření tajemníka Ing. Hajduka se do budoucna neplánuje pokrytí mandatorních výdajů 

z provozního fondu. Pan děkan prof. Zemčík poté upřesnil informace a možnosti čerpání 

provozního fondu. 

AS doporučuje při příštím sestavování návrhu rozdělení finančních prostředků rozlišit 

mandatorní výdaje, zejména při čerpání z fondů. 

Dr. Kočí navrhl níže uvedené usnesení, jiné návrhy nebyly. Dr. Kočí nechal hlasovat o níže 

uvedeném návrhu usnesení. 

Návrh usnesení 1: 

AS schvaluje rozdělení finančních prostředků na rok 2020. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 1 hlas se zdržel.  

Ad 4) Různé 

Proděkan dr. Dytrych informoval členy senátu o připravovaných změnách v pravidlech 

pro přijímací řízení a podmínkách pro přijetí ke studiu v BSP. Jelikož se v současné době 

připravují brožury pro uchazeče o studium, požádal členy senátu o případné připomínky u těch 

nejzásadnější navrhovaných změn, tak aby nebyly kontroverzní či v nesouladu s celkovou 

koncepcí fakulty:  
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- přidán odstavec, že součástí přijímacího řízení do českého studijního programu je přijímací 

zkouška z češtiny, která bude prominuta uchazečům majícím státní občanství ČR nebo SR,  

- doplněné a zpřesněné podmínky pro přednostní přijetí,  

- doplněno pravidlo, které umožňuje individuálně posoudit další aktivity,  

- možnost vyhlásit 2. kolo přijímacího řízení. 

Dr. Kočí navrhuje do připravovaných brožur uvádět více obecnější informace, podrobné 

pokyny a pravidla budou následně zveřejněna ve směrnici děkana po schválení AS.  

Dr. Kočí vyzval členy k diskuzi. Diskutovaly se především body týkající se SCIO zkoušek 

a zkoušek z českého jazyka a podmínek přijímání zahraničních uchazečů. 

Případné připomínky zašlete dr. Dytrychovi do pátku 17. 7. 2020, poté zadá brožury k přípravě 

do tisku. 

Návrh Pravidel pro přijímací řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v BSP předloží dr. Dytrych 

na program příštího zasedání AS. 

Dále pan děkan informoval o možnosti přijetí studentů z FIIT STU v Bratislavě na FIT VUT.  

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání je předběžně stanoven na úterý 

22. 9. 2020 ve 13:00 hodin v zasedací místnosti C209/G108. Na programu příštího zasedání 

bude projednávání a případné schvalování návrhu Pravidel pro přijímací řízení a podmínek pro 

přijetí ke studiu v BSP.  

Dr. Kočí poděkoval všem za účast.  

Usnesení přijatá na zasedání AS FIT č. 09 (144) dne 7. 7. 2020: 

Usnesení 1  

AS schvaluje rozdělení finančních prostředků na rok 2020. 

 

  

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

David Sedlák, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.  

mailto:senat@fit.vutbr.cz

